
Svar fra Bærum Venstre 
 
Overordnet arealforvaltning 
 

1. Venstre går som vanlig til valg på å ikke bygge i områder som ikke allerede er nedbygd. 
Venstre ønsker også tilbakeføring av natur, gjennom bekkeåpninger og andre tiltak. 
 

2. Venstre har fått gjennomslag før økt bemanning innenfor naturvern, økt karlegging og en 
naturmangfoldsstrategi. Vi vil forsterket dette arbeidet om det er behov for det. 
 

3. Vi har økt bemanningen og utvidet, kvalitetssikret og økt kartleggingen. Dette vil vi fortsette 
med i det omfanget som er nødvendig. 
 

4. Ja, dette er noe vi vil initiere og forsterke. 
 

5. Bærum Venster vil gå i mot nedbyggin for energiformål. Vi har ubegrenset med flater i 
nedbygde områder for solceller. 
 

6. Venstre vil ha varig vern av Tanumplatået og Lysakerelven og fremmer vern. 
 

7. Vi har tatt initiativ til at naturkartlegging skal inn i Bærum kommunes eiendomsstrategi. Vi har 
bedt om at kommunedirektøren foretar prinsippavklaringer på et tidlig tidspunkt i utvikling av 
eiendommer hvor natur er berørt. 
 

8. Venstre vil akselerere antall bekkåpninger og arbeide for å rydde opp i og tilbakeføre gamle 
søppelfyllinger. Venstre vil også arbeide for å styrker naturrestaurering under vann i 
Oslofjorden. 
 

9. Sandviksbukta og alle bekkeløp hvor det er praktisk mulig å åpne. 
 
Jordvern og matsikkerhet 
 

10. Styrke produksjon av frukt, bær og grønnsaker i Bærum. 
 

11. Venstre vil tilbakeføre disse områdene. Det har vært våre kampsaker i snart 10 år. 
 

12. Forstår ikke rekkevidden av spørsmålet. Venstre vil ikke omdisponere jordbruksareal til 
andre formål. Vi arbeider for at alle jordbruksarealer settes i produksjon. 
 
Oslofjorden 
 

13. Ja 
 

14. Ja 
 

15. Ja. Dette har stått på dagsorden for vårt lederskap av Planutvalget og bidratt til en radikal 
endring av dispensasjonsspraksisen. 
 

16. Ja 
 

17. Ja 
 
Skog/marka 
 



18. Økt kartlegging 
 

19. Det går vi til valg på 
 

20. 30% 
 

21. Vi vil fremme forslag om dette. 
 

22. Det har vi ikke tatt stilling til. 
 

23. Det har vi ikke tatt stilling til. 
 

24. Det er noe vi vil vurdere, god ide! 
 
Klima og samferdsel 
 

25. Ja 
 

26. Vi er uenig i spørsmålet. Det er ikke grunnlag for å si at E18 vil øke trafikken. 
 
Stedsidentitet 
 

27. Restriktiv parkeringspolitikk, hele Bærum i sone 1, krav til anleggsbransjen, innovative 
kommunale innkjøp med klar klimprofil i alle sektorområder. 
 

28. Ja dette er helt sentralt for natur- og kulturminnepartiet Venstre. 
 

29. Det spørsmålet forstår vi ikke. Finnes det slike prosedyrer, er det en metode vi burde kjent 
til? 
 

30. Det vil vi vurdere, opp mot en mer begrenset utbygging. 
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